
1 
 

REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL 
Møte: styremøte onsdag 29. mai 2024 hos Morten i Westergårdveien 11 
Til stede: leder Christoffer Sandsdalen, kommunekontakt Brit Irén Norgren (A1 røde blokker), Sondre Vanvik (seniorboligene), Owe Egeland 

(B Jotunet), Morten Jakobsen (D5, D6, D7 tunhus nord), sekretær og dugnadsansvarlig Ane Sjøbu (A2 grønne blokker) 
Meldt forfall:  nestleder og webansvarlig Sindre Haaland (strandsonen), revisor Venke Houge, kasserer Tom Dagstad, grøntkomiteen v/ Jan Frederik 

Andersen 
Fordeling: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.  
 

Sak Vedtak/status Ansvar for oppfølging 
 
1. 

 
Styleleder Christoffers oppdaterte administrative rutiner – vedtatt 
 
 

 
Alle 

 
2. Økonomi inkl. status 
budsjett 
 

 
Tom ikke til stede, innmeldt status før møtet:  

• Betalingsfristen gått ut for velforeningskontingenten. Status så langt er 115 
(69 % og 253 000 NOK) har betalt, 52 utestår (114 400 NOK). Går ut 
automatisk purring i løpet av uka.  

 

 
 
 
Tom 

 
2. Kommunekontakt 

 
Bitten orienterer: 

• Bokbua: Kommunen venter på flere bestillinger for å senke prisen.. 
• Erosjon mur ved naust/kai (sak fra i fjor) – Bitten tar kontakt med kommunen. 
• Ønske om fartsgrense 20 km/t inne på feltet – telefon fra kommunens 

samferdselsavdeling: Finnes ikke 20-skilt, men kan sette opp fartsmåler for å 
vurdere behovet for flere fartsdumper. Styret ønsker å prøve dette i 
Frøystadveien forbi Village Green og på stikkvei opp mot røde blokker 
(Frøystadveien) samt i Westergårdveien mellom Jotunet og småhus. 

• Beskjæring av trær i privat hage Westergårdveien: To trær som henger halvveis 
over alleen. Utgjør en fare. Bitten er i dialog med kommunen. 

 

 
 
Bitten 
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3. Lekeplasser 

 
Owe orienterer: 

• Tar en gjennomgang av behov for vedlikehold på huskestativ og sklier. 
• Tre lekeapparater fjernet under dugnaden – mindre apparater mellom bygninger 

på Jotunet. Må ta ett til her.  
• Utarbeider forslag til styret over sommeren om hva vi kan gjøre med feltene 

hvor apparatene er fjernet (sittegruppe eller annet). Definert som friområder. 
 

 
Owe 

 
4. Naust og naustleie 

 
Morten orienterer:  

• Ønsker å vurdere ny låsemekanisme på skyvedørene i naustet. 
Tunge/vanskelige, har opplevd at de har stått ulåst. Undersøker alternativer. 

• Ny utleieregel: Naustet kan kun leies ut til registrert medlem i Frøystad vel. 
Andre beboere må leie via husstandens medlem. 

 

 
 
Morten 
 

 
5. Dugnad 

 
Ane orienterer: 

• Vellykket gjennomføring av vårens dugnad 20. april. 
• Dato for høstens dugnad satt til lørdag 2. november. Ane tar kontakt med 

Sindre for FB-arrangement. 
 

 
 
Ane 
 
 

 
6. Grøntområder og 
grøntavtalen 
 

 
Sondre orienterer: 

• Grøntkomiteen stiller på styremøter kun ved behov. 
• Ny privat barlindhekk (giftig) plantet ut mot fellesområde/lekeplass Bukkene 

Bruse. Beboer anmodes om å erstatte med bøk, som er standard i 
fellesområder på feltet.  

• To tujatrær ved port inn til samme felt i sør altfor store og må fjernes/beskjæres. 
Tar kontakt om dette. 

• Kanelbjørk ved Bukkene Bruse må beskjæres. Tar det opp med Nygaard. 
• Fotballmål donert til løkka. Lar det stå og ser hvordan det fungerer. 
• Tre i privat hage i Frøystadveien som ble beskåret i vår: Sondre svarer på 

oppfølgingsspørsmål– beboer bes søke styret om tillatelse til å fjerne treet helt.  
 

 
 
 
Sondre 
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7. Web, fellespostkasse 
 

 
Sindre ikke til stede, meldt inn følgende på forhånd: 

• Nye brukere er "online" og har fått riktige tilganger som nødvendig på 
epost/danalock. Har fjernet gamle brukere.  

• Ny avtale med Anticimex, kompromiss på 2 år med lavere pris.  
• Har besvart henvendelse om reduksjon i fart på feltet. 
• Nytt skjema på nettsiden for å forenkle rutiner for naustleie.  
• Mottatt nye rabatter hos T Lund og informert om dette på nettsider/Facebook. 
• Sosialkomité er dannet og har lagt opp til et årshjul med flere aktiviteter. 

Komiteen søker ev. om midler for 900-årsfeiring (frist i september) og en 
sommerfest i 2025, i tillegg til å få på plass barnemaraton, utekino m.m.  

• Kontaktsiden online er oppdatert. Protokoller er publisert.  
 

 
 
Sindre 

 
8. Grøntkomiteen  

 
Deltok ikke i møtet 
 

 
 

 
9. Eventuelt  

 
• Styret ser på Frøystad-permen parallelt med arbeidet med nye vedtekter.  
• Utarbeide velkomstmail til nye tilflyttere med informasjon om føringene for feltet. 

 

 
Styret 
 

 
10. Oppsummering 
aksjoner 

 
• Redskapsbod A2 – søknad sendt til kommunen. 

 

 
 

 
11. Neste møte 

 
Tirsdag 20. august kl 19–20.30 hos Bitten i Frøystadveien 36, 2. etasje 
 

 

   

 


